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Protokół Nr XX/2012 

 

 

z XX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 14 grudnia 2012 r. 

 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14
00 

do 16
27

. W sesji 

udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100 % składu rady, w tym 3 radnych spóźniło się. 

  W sesji udział wzięło 6 pracowników urzędu gminy oraz 6 osób zainteresowanych 

obradami. 

 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Zławieś Wielka 

na lata 2011 – 2020 oraz uchwalenie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2013 r. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 

2012 r. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie obrad XX sesji rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Otworzyła obrady XX sesji Rady Gminy. Powitała wójta wraz z pracownikami urzędu gminy, 

pracowników jednostek podległych, radnych, komendanta Posterunku Policji w Chełmży 

pana Mariusza Sobieckiego oraz sołtysów i wszystkich zainteresowanych obradami.  

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest władna do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poinformowała radnych, że w związku z tym, że nadal trwają prace nad ustawą o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach, która ma obowiązywać od 1 lipca przyszłego roku, uchwały 

dotyczące tej ustawy zostały przeniesione na kolejną sesję.  

Na salę obrad weszli: radna Teresa Balicka oraz radny Marcin Kędzierski. 

Dodała, że pozostały porządek obrad pozostaje bez zmian i poprosiła o głosowanie. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Powiedziała radnych, że punkt dotyczący przyjęcia protokołu z ostatniej sesji został 

przeniesiony na kolejną sesję.  

Ad. 4 Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2011 – 2020 oraz uchwalenie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2013 r. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Powiedziała, że materiały dotyczące omawianego punktu zostały dostarczone radnym w 

terminie i każdy mógł się z nimi zapoznać. Udzieliła głosu wójtowi gminy. 

Jan Surdyka – wójt 

Poprosił, aby przewodnicząca udzieliła głosu nowemu komendantowi, ponieważ ma on na 

pewno obowiązki, do których musi wrócić. 

Mariusz Sobecki – komendant posterunku policji w Chełmży 

Opowiedział obecnym o zamierzonych celach po przejęciu obowiązków komendanta. 

Poinformował, że głównymi zadaniami posterunku policji będzie zwalczanie przestępczości 

m.in., jeśli chodzi o włamania, kradzieże, bójki, pobicia itp. Zaznaczył, że postara się 

zorganizować większą ilość patroli na ternie gminy Zławieś Wielka. 

Na salę obrad weszła radna Katarzyna Rezmer. 

Powiedział, że służy radą i ma nadzieję, że współpraca policji z gminą będzie się dobrze 

układała. Stwierdził, że chcąc podnieść poczucie bezpieczeństwa policja musi współpracować 

ze społeczeństwem i dodał, że również na to liczy. Zapytał czy obecni mają pytania, na które 

postara się odpowiedzieć, a jeśli nie to na pewno się przygotuje żeby móc odpowiedzieć na 

kolejnym spotkaniu.  

W dyskusji udział wzięli: radny Bogdan Pawłowski, wójt Jan Surdyka, przewodnicząca Rady 

Gminy Małgorzata Kutnik, radny Piotr Pawlikowski, sołtys sołectwa Czarnowo Sławomir 

Składanek, radny Andrzej Pyzik.   

Poruszano następujące tematy: częste włamania na terenie gminy, potrzebę otwarcia punktu 

przyjęć mieszkańców na terenie gminy, zwiększenie liczby patroli od godz. 24. oraz 

kontrolowanie skupów złomu. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Wracając do omawiania uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Zławieś Wielka na lata 2011 – 2020 oraz uchwały w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka 

na 2013 poprosiła panią skarbnik o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy dotyczących tych projektów.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Odczytała opinię RIO w sprawie omawianych projektów uchwał.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Otworzyła dyskusję nad uchwałami, które jak podkreśliła były bardzo szeroko omawiane na 

wspólnych posiedzeniach komisji. 

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał, czy jest możliwość wyodrębnienia budżetów każdej ze szkół osobno.  
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Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Odpowiedziała, że w projekcie budżetu podana jest łączna kwota, ale z programu można 

wydrukować taką informację.   

Jerzy Dudzic – radny 

Odnosząc się do uchwały budżetowej zapytał, kto i na jakich warunkach może skorzystać z 

poręczeń i gwarancji, o których mowa w § 12. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Odpowiedziała, że poręczenia i gwarancje mogą być udzielane osobom prawnym, które 

realizują zadnia gminne. Dodała, że nie było jeszcze sytuacji, w której gmina udzielała 

poręczeń lub gwarancji.  

Jerzy Dudzic – radny 

Powiedział, że zadał to pytanie, ponieważ jako osoba prawna złożył wniosek, na który 

otrzymał odpowiedź odmowną. Chciał wiedzieć więcej na ten temat, ponieważ argumenty 

użyte w otrzymanej odpowiedzi nie były satysfakcjonujące dla zarządu.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Po uprzednich pytaniach radnego Trzybińskiego poprosiła wójta, aby przybliżył zebranym 

sytuację reorganizacji Gminnego Zakładu Komunalnego, który w przyszłym roku ma zostać 

przekształcony w Spółkę.  

Jan Surdyka – wójt 

Stwierdził, że to pytanie nie odnosi się do tematu budżetu, ale jeśli radni chcą w tej chwili 

uzyskać takie informacje, to oczywiście udzieli odpowiedzi. Odpowiedział, że Zakład 

Komunalny działa i nadal będzie działał. Umowa Spółki została spisana notarialnie, ale 

sytuacja na rynku śmieciowym jest, jaka jest nie jest do końca wiadomym, w jakiej formie 

zostanie przyjęta nowa ustawa. Spółka zostanie uruchomiona w momencie, kiedy będzie taka 

potrzeba, na razie tak się nie dzieje, żeby nie generować niepotrzebnych kosztów.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Dodała, że uchwała w sprawie powołania spółki była tylko uchwałą intencyjną, która daje 

możliwość powołania Spółki.  

Helena Przekwas – radny 

Zadała pytanie o inwestycje planowaną na 2013 rok pn. „Budowa sieci wodociągowej na 

ternie gminy Zławieś Wielka” zapytała, czy do tej inwestycji można dołączyć odcinek 

kanalizacji w stronę „Leśniczanki”.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że rozważana jest możliwość doprowadzenia wody do „Leśniczanki”, ale 

trzeba przedyskutować tę sprawę z właścicielem restauracji.  

Jerzy Dudzic – radny 

Zapytał, na kiedy przewidywany jest termin ogłoszenia konkursu na realizację zadań 

sportowych. Zaznaczył, że LZS-y mają opracowany harmonogram i bardzo wszystkim zależy, 

żeby konkurs został ogłoszony pod koniec stycznia lub z początkiem lutego.  

Jan Surdyka – wójt 



 4 

Odpowiedział, że jeżeli na dzisiejszej sesji uda się pozytywnie przyjąć budżet gmina jest w 

stanie na początku stycznia ogłosić konkurs.  

Mirosław Trzybiński – radny 

Wyraził swoje zdanie, że przeglądając budżet można zauważyć, jakie miejscowości są 

faworyzowane przez wójta, a to zależy od tego, „jak kto z wójtem rozmawia”.  Stwierdził, że 

na zebraniu wiejskim w Toporzysku wójt obiecał, że zostanie zrobiony projekt kanalizacji 

pod lasem, ale on niestety nie widzi tego zadania w budżecie.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że każda wieś jest mu bliska i żadnej nie omija. Dodał, że skoro obiecał, to ma 

nadzieje, że uda mu się dotrzymać słowa i w 2013 roku projekt kanalizacji zostanie zrobiony.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Nikt z radnych nie miał więcej pytań do budżetu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

odczytała, więc uchwałę Gminnej Rady Sportu pozytywnie opiniującą budżet w części 

dotyczącej kultury fizycznej. Odczytała projekt uchwały zmieniającej WPF Gminy Zławieś 

Wielka. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XX/132/2012 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zławieś Wielka na lata 2011–2020 
 

Piotr Pawlikowski – radny 

Zgłosił wniosek, aby nie odczytywać treści uchwały budżetowej.   

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Przeprowadziła głosowanie w wyniku, którego wniosek radnego został jednogłośnie przyjęty. 

Odczytała nazwę kolejnej uchwały i poprosiła radnych o głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XX/133/2012 

w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2013 r. 

 

O godzinie 15: 25 przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy.  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Wznowiła obrady XX sesji po przerwie. Poinformowała radnych, że do podjęcia została tylko 

jedna uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2012 r. Dodała, że szczegółowo omówiono ja 

na wspólnym posiedzeniu komisji i zapytała panią skarbnik czy coś zmieniło się w uchwale w 

stosunku do informacji otrzymanych na komisji.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Odpowiedziała, że nie wprowadzała żadnych zmian.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. Nikt z radnych nie miał pytań do omawianego 

projektu.  



 5 

Piotr Pawlikowski – radny 

Zgłosił wniosek, aby nie odczytywać treści uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek radnego został jednogłośnie przyjęty. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Odczytała tytuł uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XX/134/2012 

zmieniającą budżet Gminy Zławieś Wielka na 2012 r. 

 

Ad. 6 Wolne wnioski i zapytania. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Przypomniała radnym terminarz spotkań do końca roku. Otworzyła dyskusję w punkcie 

wolne wnioski. 

Robert Borzęcki – radny 

W związku z tym, że zbliża się okres podatkowy zapytał wójta, w jaki sposób za roznoszenie 

nakazów podatkowych będą nagradzani sołtysi.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że nie zastanawiał się jeszcze nad tym. Rozumie sołtysów, wie, że jest to 

ciężka praca, ale w chwili obecnej nie jest w stanie odpowiedzieć. Dodał, że praca sołtysa jest 

pracą społeczną.  

Mirosław Trzybiński – radny 

Zapytał, do kogo można zwrócić się z prośbą o uprzątnięcie poboczy przy kanale obok 

szkoły, który był odmulany. Powiedział, że wszystko, co było w kanale koparka wyrzucała na 

bok i rolnicy zastanawiają się czy sami mają zając się uprzątnięciem tego, czy ktoś inny się 

tym zajmie. 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik referatu rolnictwa 

Odpowiedział, że należy zgłosić to do Zarządu Melioracji Wodnej, ponieważ to ta instytucja 

zlecała wykonanie tego zadania. 

Henryk Lizak – radny 

Zapytał, czy prawdą jest, że rodzice dzieci ze szkoły w Przysieku będą musieli płacić za 

dojazd dzieci na w-f do szkoły w Rzęczkowie. 

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że nic mu na ten temat nie wiadomo.  

Piotr Pawlikowski – radny 

Odnosząc się do tego tematu zapytał, czy dyrektorzy szkół, którzy udostępniają salę 

gimnastyczną na zajęcia dzieciom z innych szkół zgłaszali wnioski o rekompensatę za 

udostępnianie sal gimnastycznych. 

Jan Surdyka – wójt 
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Odpowiedział, że muszą to być plotki i nie wierzy w to, że dyrektorzy żądają zapłaty za 

wynajem sal gimnastycznych od dyrektorów innych szkół. A jeżeli ktoś ma takie informacje 

to powinien zgłosić je w celu zwrócenia uwagi dyrektorom.  

Jarosław Karczewski – radny 

Zgłosił potrzebę naprawy dróg w Czarnowie w stronę pana Mazurkiewicza i w kierunku 

państwa Łaszewskich.  

Małgorzata Wiśniewska – radna 

Ponowiła pytanie zadawane na poprzednich sesjach przez radną Przekwas dotyczące 

możliwości zainstalowania bankomatu w Przysieku.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że gmina interesowała się tym, wysyłano zapytania do banków, ale niestety 

odpowiedzi były negatywne. Dodał, że może udostępnić radnej taką dokumentację.  

Rozwinęła się dyskusja na temat zamontowania bankomatów oraz zakładania kont przez 

beneficjentów opieki społecznej, w której udział wzięli: radny Piotr Pawlikowski, asystent 

Krzysztof Rak, radna Helena Przekwas, przewodnicząca Małgorzata Kutnik oraz wójt Jan 

Surdyka. 

Poruszano następujące kwestie: zbyt wysokich kosztów utrzymania nowego bankomatu, 

dużej ilości sklepów na terenie pasażu w Przysieku, w których można płacić kartą płatniczą. 

Odnosząc się do problemu zakładania kont przez beneficjentów GOPS radny Pawlikowski 

argumentował pozytywnie takie rozwiązanie proponując zainteresowanym korzystanie z 

konta bankowego za darmo przez okres pół roku oraz mniej pracy dla pracowników urzędu 

gminy sporządzających listy wypłat. Radna Helena Przekwas w imieniu sołtysów dodała, że 

sołtysi zbyt dużo czasu tracą na stanie w kolejce w banku w momentach, kiedy wypłacane są 

zasiłki. Przewodnicząca zapytała pracowników urzędu gminy, czy wysyłano pisma do 

podopiecznych GOPS-u informujące o możliwości założenia kont, co ułatwi odbiór 

przyznanych środków.   

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że pracownicy urzędu zachęcają beneficjentów pomocy społecznej do 

zakładania kont bankowych, ale niestety nie można nikogo zmusić. 

Wioleta Warzocha – sołtys 

Zgłosiła radnemu Piotrowi Pawlikowskiemu, który jest członkiem Rady Nadzorczej banku 

problem braku podjazdu w banku w Złejwsi Wielkiej. 

Piotr Pawlikowski – radny 

Odpowiedział, że na najbliższym posiedzeniu rady poruszy tę sprawę. 

Katarzyna Rezmer – radna 

Zgłosiła ciągły problem naprawy mostku przy panu Fenskim, uważa, że nie został on 

należycie zabezpieczony i nadal stwarza zagrożenie.  

Sławomir Składanek – sołtys 

Zapytał, czy prawdą jest, że pan Gajdemski ze swojego zakładu w Czarnowie wprowadza do 

kanalizacji tak dużą ilość ścieków, że mieszkańcy mają problem z kanalizacją. 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik referatu rolnictwa 
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Odpowiedział, że zainteresuje się tą sprawą i skontaktuje się z sołtysem. 

Wioleta Warzocha – sołtys 

Zapytała, kiedy powstanie plac rekreacyjny z placem zabaw przy szkole w Złejwsi Wielkiej. 

Robert Borzęcki – radny 

Odpowiedział, że zrobi wszystko, żeby nie znalazł się on przy szkole w Złejwsi Wielkiej, ale 

na pewno będzie realizowany w przyszłym roku.  

Andrzej Pyzik – radny 

Zakwestionował nazwę sprawozdania Gminnej Orkiestry Dętej. Skoro składa się ona z 

uczniów szkoły w Rzęczkowie powinna nazywać się Orkiestrą Dętą Szkoły w Rzęczkowie. 

Odnosząc się do tego sprawozdania zapytał czy do szkoły w Rzęczkowie chodzą uczniowie w 

wieku 19 lat, ponieważ są wymienieni, jako członkowie tej orkiestry. Zapytał również, czy 

prowadzenie tej orkiestry musi się odbywać z Karty Nauczyciela, ponieważ może on 

przyprowadzić osobę, która zajmie się prowadzeniem zajęć za kwotę tysiąca złotych. 

Powiedział, że definitywnie jest przeciwny, żeby finansować tę działalność z Karty 

Nauczyciela i na tej podstawie zatrudniać instruktora.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Odpowiedziała, że zarzut dotyczący nazwy orkiestry jest bezpodstawny, ponieważ 

reprezentuje ona całą gminę, a nie tylko ZS w Rzęczkowie. Otworzyła dyskusję nad 

wywołanym tematem.  

Małgorzata Jaśkiewicz – dyrektor ZS w Rzęczkowie 

Odnosząc się do nazwy orkiestry podkreśliła, że jest to Orkiestra Gminna, ponieważ nabór 

uczniów odbywa się z terenu całej gminy. Niestety większość członków orkiestry 

rzeczywiście uczęszcza do szkoły w Rzęczkowie, ponieważ innym uczniom jest po prostu 

trudniej zdyscyplinować się, jeśli chodzi o dojazdy na zajęcia. Członkowie orkiestry w wieku 

18 czy 19 lat są absolwentami szkół z terenu gminy. Podkreśliła, że nie ogranicza orkiestry do 

działalności szkoły, ponieważ jest otwarta na to, żeby w orkiestrze grali uczniowie z innych 

szkół, a zajęcia orkiestry mogą odbywać się na terenie całej gminy. Wszystko zależy od tego 

czy znajdą się chętni uczniowie. Odnosząc się do zarzutu radnego dotyczącego zbyt wysokich 

kosztów finansowania i zatrudnienia osoby za tysiąc złotych powiedziała, że ma wiele podań 

o pracę, z których na pewno znalazłaby chętną osobę do pracy. Podsumowała jednak, że nie 

ma pewności czy dana osoba spełni jej oczekiwania. Powiedziała, że pan kapelmistrz 

prowadząc orkiestrę w pełni sprawdził się realizując zamierzone cele, co widać po 

osiągniętych efektach.  

Piotr Pawlikowski – radny 

Zauważył, że największy problem w tym wszystkim odgrywa kwestia wynagrodzenia dla 

kapelmistrza. Powtórzył padającą już wcześniej argumentację, że pan Kędzierski bardzo 

mocno angażuje się w działalność orkiestry. Zapytał, czy kapelmistrz zgodziłby się on na 

otrzymywanie wynagrodzenia zaproponowanego przez radnego Pyzika, a reszta środków 

zostałaby przeznaczona na doposażenie orkiestry.  

Krzysztof  Kędzierski – kapelmistrz 

Odpowiedział, że zastanawia go fakt skąd wzięły się dane dotyczące tysiąca złotych za 

prowadzenie orkiestry dętej. Powiedział, że nie zna w Polsce takiej orkiestry, która byłaby 

prowadzona za taka sumę. Jeżeli jest taka możliwość poprosił radnego Pyzika, aby wskazał 

mu orkiestrę, w której kapelmistrz zarabia tysiąc złotych. Odnosząc się do orkiestry, którą 

prowadzi powiedział, że jest coraz mniejsza potrzeba zakupu dodatkowych instrumentów. 



 8 

Dodał, że dzisiaj może oficjalnie powiedzieć, że pracując dodatkowo społecznie około 100-u 

godzin udało mu się pozyskać ok. 30 tys. zł na instrumenty ze środków unijnych. 

Podsumował, że w tym momencie nie ma już potrzeby zabezpieczania środków z funduszu 

gminy na wyposażenie. Powiedział, że na wynagrodzenie potrzebuje pieniędzy, ponieważ 

sponsorzy akurat na te cele niechętnie przeznaczają swoje środki. Można pozyskiwać środki 

na działalność orkiestry taką jak np. na mundury instrumenty, itp. Poinformował radnych, że 

został przeprowadzony nabór na nowych członków orkiestry i dodatkowo zgłosiło się 15 

uczniów. W tej chwili orkiestra liczy 36 osób i zapewnił, że nigdzie w Polsce za takie 

pieniądze i taką ilość godzin nikt nie prowadzi tak licznej orkiestry. Wyraził chęć 

prowadzenia orkiestry dalej, ale podkreślił, że bez dodatkowych godzin nie uda mu się 

rozwijać tej działalności na większą skalę. Nie chwaląc się powiedział, że orkiestrę budował 

od zera i po prostu trzeba potrafić to robić, dodał, że miał propozycję z innych gmin na 

prowadzenie orkiestry, ponieważ w innych gminach próbowano założyć orkiestrę, ale niestety 

nie udało się. Poinformował radnych, że w orkiestrze gminnej grają dzieci z 8 miejscowości z 

terenu gminy i każde dziecko z gminy ma do niej dostęp. Powiedział, że zastanawia go powód 

pytań pana Pyzika, bo jeśli robi coś źle chciałby dowiedzieć się, w czym jest problem. Jego 

zdaniem cel został osiągnięty, ponieważ orkiestra zbiera gratulację od samej Pani Wojewody.  

Andrzej Pyzik – radny 

Powiedział, że pan Kędzierski prowadzi orkiestrę poza godzinami pracy i nie jest przekonany, 

że to zadanie musi być finansowane na podstawie Karty Nauczyciela i to jest dla niego jedyny 

problem.  

Małgorzata Jaśkiewicz – dyrektor ZS w Rzęczkowie 

Odpowiedziała, że jeśli chodzi o Kartę Nauczyciela wójt ma prawo przydzielić godziny 

dodatkowe na tak zwane projekty. Jeżeli chodzi o umowę na 1, 5 etatu jest to górna granica 

tego ile może pracować nauczyciel i to ustala Karta Nauczyciela. Przeliczono godziny z tej 

kwoty, na jaką było zatrudnienie i ominięto jedną rzecz, na umowę o dzieło nie można było 

zatrudnić pana Krzysztofa, ponieważ nie jest to zwieńczone jakimkolwiek dziełem. Jeśli 

chodzi o umowę zlecenie należy sprawdzić, czy nauczyciel, który pracuje z Karty 

Nauczyciela może w szkole macierzystej pracować na umowę zlecenie.  Dodatkowo faktem 

jest, że ustalając nadgodziny szkoła nie ponosi dodatkowych kosztów związanych z 

zatrudnieniem. Pani skarbnik może przeliczyć czy bardziej się opłaca dać nadgodziny czy 

zatrudnić instruktora na umowę. W tym momencie okazuje się, że zatrudniając na umowę 

wraz z pochodnymi zatrudnienie okazuje się droższe.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Zapytała, jakie to są dodatkowe koszty dotyczące zatrudnienia i umowy dla dyrektora szkoły. 

Jakiego rzędu byłaby to różnica pomiędzy umową z Karty Nauczyciela, a zatrudnieniem na 

umowę zlecenie, ale żeby pan Kędzierski zarabiał tę samą kwotę. Czy byłyby to oszczędności 

dla urzędu gminy, bo jeśli tak, to można byłoby przeznaczyć zaoszczędzone pieniądze na 

nadgodziny dla pana Kędzierskiego, który mógłby prowadzić zajęcia dodatkowe w innej 

szkole. Poprosiła, aby przygotować taką kalkulację. Zapytała czy radny Pyzik jest 

usatysfakcjonowany uzyskanymi informacjami.  

Andrzej Pyzik – radny 

Odpowiedział, że ma swoje zdanie na ten temat i już go nie zmieni.  

Robert Borzęcki – radny 

Podsumowując powiedział, że na dzisiejszej sesji został ustalony budżet w kwocie 35 

milionów, a spór toczy się o kwotę 10 tys. złotych i jeszcze szuka się w tym oszczędności.  

Jan Surdyka – wójt 
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Kierując swoją wypowiedź do dyrektorki ZS w Rzęczkowie zapytał, czy projekt, dzięki 

któremu pozyskano 30 tys. zł dodatkowych środków na działalność orkiestry pozyskała 

szkoła czy prywatnie pan Kędzierski.  

Krzysztof  Kędzierski – kapelmistrz 

Pozwolił sobie odpowiedzieć na to pytanie. Powiedział, że w związku z tym, że ani gmina ani 

szkoła nie mogła napisać takiego wniosku zrobił to, jako osoba prowadząca działalność. 

Wziął na siebie dodatkowe prace utrudnienia i kontrole, które będą go czekały w związku z 

tym projektem. Sprzęt zakupiony z tych środków przez 5 lat będzie widniał na firmę, a 

później, jako darowizna będzie przekazany dla orkiestry.  

Małgorzata Jaśkiewicz – dyrektor ZS w Rzęczkowie 

Powiedziała, że czeka na odpowiedź z Urzędu Skarbowego, ale najprawdopodobniej od razu 

będzie można, jako darowiznę przekazać zakupiony sprzęt.   

Krzysztof  Kędzierski – kapelmistrz 

Wszystko, co robi, robi dla orkiestry i nie wyobraża sobie jak mogłoby być inaczej.  

Jan Surdyka – wójt 

Powiedział, że skoro pan Kędzierski ma firmę to problem nauki dzieci jest rozwiązany, 

ponieważ może on wystawić rachunek za wykonaną pracę.  

Krzysztof Kędzierski – kapelmistrz 

Odpowiedział, że już nie raz o tym mówił. Podkreślił, że przechodząc pod skrzydła GOK-u 

musiał zrezygnować z części zajęć i poświęcił na rzecz orkiestry z prywatnych pieniędzy 

kwotę ok. 1,5 tys. złotych. Powiedział, że napisał jeden projekt, a w marcu 2013 r. będzie 

pisał kolejny i prosił, aby uwzględnione zostały koszta, do jakości usługi, jaką wykonuje.  

Andrzej Pyzik – radny 

Powiedział, że w GOK-u pół etatu to nie jest 18 godzin, ale 80 godzin, a pół etatu w szkole z 

Karty Nauczyciela to jest 18 godzin, dodał, że więcej już nic nie powie w tej sprawie.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Odpowiedziała, że należy zamknąć ten temat i ewentualnie dokończyć rozmowę w 

mniejszym gronie.  

Krzysztof Rak – asystent 

Zaprosił wszystkich obecnych na Jarmark Bożonarodzeniowy, który odbędzie się 15 grudnia 

2012 r, o godzinie 9: 00.  

Ad. 8 Zamknięcie obrad XX sesji rady Gminy Zławieś Wielka 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Podziękowała za sprawny przebieg sesji i o godzinie 16: 27 zamknęła obrady XX sesji Rady 

Gminy. 

 

Protokołowała: 

Sylwia Sypek 


